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PROTOKOLL  

Styrelsemöte nr. 7–2023   

2023-09-19  

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Lotta Johansson, ordförande 

 Margaretha Carlsson, kassör, via Teams 

 Heléne Eliasson, sekreterare 

 Mikaela Cholewo, ledamot 

 Mari-Helen Dahl, ledamot 

 Ingrid Persson, ledamot 

 Anita Wiklander, suppleant 

 Lena Unger, suppleant 

   

Meddelat frånvaro: Eva Jakob, vice ordförande 

 Madelene Härén, ledamot 

 Ulle Liukkonen, ledamot 

   

   

  

   

§ 68 Mötets öppnande 

Ordförande för mötet, Lotta Johansson, öppnade mötet och hälsade de närvarande 

välkomna. 

 

§ 69     Val av justerare 

Mari-Helen Dahl, valdes att jämte ordföranden, justera dagens protokoll. 

 

§ 70 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 71 Föregående protokoll 

Hänskjuts till nästa möte. 

 

§ 72 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

Fakturor i postfacket samt ett brev från Länsstyrelsen att de uppmärksammat att vi har 

blommarna ”Jättebalsamin” växandes på klubbens fastighet, Norrberge 1:114. Det är en 

invasiv växt och bör utrotas.  
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Detta är något vi måste ta itu med till våren, innan den hinner växa upp för mycket och 

sprida sig. Mail som kommit till klubben har vidarebefordrats till alla i styrelsen och 

åtgärdats. 

 

§ 73 Ekonomi  

Klubbens ekonomi är fortsatt god, ”det rasar in pengar”, som kassören säger. I dagsläget 

har vi drygt 500 000 kr i kassan. Bådar gott för framtiden.  

 

§ 74 Rapporter  

Avel & Hälsa: 

Varje år ska BPH:s testledare kvalitetssäkras genom att de filmas i några utvalda moment 

som sedan skickas in till SKK. Detta är gjort enligt årets önskemål. Ingrid är intresserad av 

att utbilda sig till testledare vilket uppskattas oerhört, Margaretha roddar i detta.  

Inför nästa säsong ska provtillfällena planeras bättre och samordnas med RUS Mental. 

Nya ”gubbar” som är inplastade och vattentäta kommer inhandlas till figurskogen MT.    

Än pågår BPH, MH och MT, sista tillfällena är bokade den 4 och 5/11. 

Prov & Tävling: 

7 & 8 oktober har vi Appelltävling i spår, rapport och sök den ena dagen och den andra 

dagen Söktävling för Lägre till Elitklass. Sist på agendan är Lydnadstävling, alla klasser, den 

28/10 och sen tar BoL vintervila.  

Distriktets sammankallande för Specialsök efterfrågar en administratör i klubben, mötet 

beslutade att Heléne Eliasson anmäls till det i första läget, därefter kan vi fylla på med flera 

om det behövs.  

Fler Tävlingssekreterare behövs, Lotta och Anita är intresserade av det. Helene kollar med 

distriktet om Lotta som redan är utbildad kan återuppta sin auktorisation igen på ett enkelt 

sätt.  

Det verkar väldigt trögt att få till sekreterarutbildningar, kanske att vi ska skicka in en 

Motion ang. det?  

Under hösten ska nya SBK Tävling lanseras och det gamla tas bort.  

Inget övrigt att rapportera.  

HUS:  

Lotta Johansson har hittat en Nosework instruktörsutbildning som hon kan tänka sig att gå.  

Mötet beslutade att Lotta kan anmäla sig till den utbildningen som dessutom innebär att 

hon kan döma doftprov. 

Samhällsnytta: 

Tjänstehundar Patrull har varit på övning i helgen. 

Organisation: 

Städ- & Röjdagen blev en fantastisk dag, många medlemmar som dök upp och jobbade på. 

Tomas gjorde ett fantastiskt jobb då han röjde bort all sly bakom klubbstugan samt hela 

grusplanen. Han skulle dessutom åka dit en till dag och finslipa. Stugansvariga kommer 

bjuda in ett antal medlemmar på något gott att äta och få ihop en bra grupp som kan 

hjälpas åt att sköta anläggningen. Detta bör göras under vintern innan våren kommer.  
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§ 75 Övriga frågor & ärenden 

SKK har en webutbildning – ”Bli ditt bästa jag” som alla i styrelsen ska göra, Heléne skickar 

även info om den till alla ansvariga i klubben att göra den. Om vi tycker den är bra kan vi 

kanske sprida den bland medlemmarna.  

Lotta kontaktar Anna och kolla om hon pratat med ”snöskottaren”.  

Nyckellistan som Anna tog på sig att sammanställa, hur går det med den? Lotta kollar även 

det med henne. 

 

§ 76 Nästkommande möte 

Nästa styrelsemöte är den 19 oktober då även valberedningen är inbjudna till mötet.  

 

§ 77 Mötets avslutande 

Lotta Johansson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

 

 

Vid pennan: 

 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson 

 

 

 

 

Justeras:    

 

 

__________________________________________       _________________________________________           

Lotta Johansson, ordförande Mari-Helen Dahl 


